



## *Treaty Series*

---

*Treaties and international agreements  
registered  
or filed and recorded  
with the Secretariat of the United Nations*

---

VOLUME 2037

---

## *Recueil des Traités*

---

*Traités et accords internationaux  
enregistrés  
ou classés et inscrits au répertoire  
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies  
New York, 2001

Copyright © United Nations 2001  
All rights reserved  
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2001  
Tous droits réservés  
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements  
registered October 1998  
Nos. 35233 to 35236*

**No. 35233. Israel and Republic of Korea:**

Memorandum of Understanding between the Government of the State of Israel and the Government of the Republic of Korea on technical cooperation in the field of agriculture. Seoul, 27 August 1997 ..... 3

**No. 35234. Israel and Uzbekistan:**

Agreement between the Government of the State of Israel and the Government of the Republic of Uzbekistan on cooperation in the fields of culture, science and education. Jerusalem, 7 April 1997 ..... 5

**No. 35235. Israel and Ukraine:**

Agreement between the Government of the State of Israel and the Government of Ukraine on cooperation in the field of standardization, metrology and certification. Kiev, 15 April 1997 ..... 19

**No. 35236. Multilateral:**

Trademark Law Treaty (with regulations). Geneva, 27 October 1994 ..... 35



**TABLE DES MATIÈRES**

**I**

*Traités et accords internationaux  
enregistrés en octobre 1998  
N<sup>os</sup> 35233 à 35236*

**N<sup>o</sup> 35233. Israël et République de Corée :**

Mémorandum d'accord entre le Gouvernement de l'Etat d'Israël et le Gouvernement de la République de Corée relatif à la coopération technique dans le domaine de l'agriculture. Séoul, 27 août 1997..... 3

**N<sup>o</sup> 35234. Israël et Ouzbékistan :**

Accord entre le Gouvernement de l'Etat d'Israël et le Gouvernement de la République d'Ouzbékistan relatif à la coopération dans les domaines de la culture, de la science et de l'éducation. Jérusalem, 7 avril 1997..... 5

**N<sup>o</sup> 35235. Israël et Ukraine :**

Accord entre le Gouvernement de l'Etat d'Israël et le Gouvernement de l'Ukraine relatif à la coopération dans les domaines de la normalisation, de la métrologie et de l'authentification. Kiev, 15 avril 1997 ..... 19

**N<sup>o</sup> 35236. Multilatéral :**

Traité sur le droit des marques (avec règlements). Genève, 27 octobre 1994 ..... 35